

## Epson Printers Promotion T&C

Terms & Conditions	الشروط والأحكام
<ul style="list-style-type: none"><li>• This offer is valid from Sunday, Feb 15<sup>th</sup>, 2026, to Saturday Mar 28<sup>th</sup>, 2026 whilst stock lasts.</li><li>• This offer is intended for children and must be redeemed by a parent or legal guardian, or an individual aged 18 or above, upon the purchase of an Epson EcoTank printer from eXtra stores, extra.com, or the eXtra mobile app.</li><li>• Products included in the offers are subject to availability.</li><li>• The customer gets a voucher Up to 600 SR for educational and entertainment programs for students.</li></ul> <ul style="list-style-type: none"><li>● <b>How to participate:</b><ul style="list-style-type: none"><li>- <b>The Participant to buy Epson Ecotank Printer.</b></li><li>- <b>Enter microsite, register and upload a purchase receipt.</b></li><li>- <b>Receipt will be verified within 24 working hours. If receipt is approved participant will get an email with a claim link to choose a reward from the list.</b></li><li>- <b>The reward details with the claim code and individual instructions per reward will be sent to the registered email of the Participant.</b></li><li>- <b>The reward must be claimed within one month of receipt of the email from the Organiser</b></li></ul></li><li>● <b>Gifts:</b><ul style="list-style-type: none"><li>- Only one activity redemption is allowed per purchase receipt, even if multiple printers are purchased in the same transaction.</li><li>- Gifts are not subject to refund, transfer or exchange for cash.</li></ul></li></ul> <ul style="list-style-type: none"><li>• For more information about claiming and using the gifts, please connect via email <a href="mailto:epsonbacktoschool@tlcrewards.com">epsonbacktoschool@tlcrewards.com</a></li><li>• Some products which are available exclusively online might not be included in the offer. Please review the product's page to check if discount applies for a specific product.</li><li>• By redeeming the offer, the customer is indicating his agreement to be bound by these special terms and conditions governing this offer only. The other generic Terms and Conditions of eXtra will continue to apply unless it contradicts with these special terms.</li><li>• eXtra reserves the right to suspend, cancel or amend any of these terms and conditions at any time prior to or during the validity period.</li><li>• These special Terms and Conditions and its amendments from time to time shall be governed by the laws of Kingdom of Saudi Arabia and subject exclusively jurisdiction of its Courts.</li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>• يسري هذا العرض من يوم الأحد 15 فبراير 2026 إلى يوم السبت 28 مارس 2026 وحتى انتهاء الكميات المخصصة للعرض.</li><li>• هذا العرض مخصص للأطفال، ويجب استرداده من قبل أحد الوالدين أو الوصي القانوني، أو أي شخص يبلغ من العمر 18 عامًا أو أكثر، عند شراء طابعة Epson EcoTank من متاجر إكسترا أو عبر extra.com أو تطبيق إكسترا.</li><li>• المنتجات الواردة في العرض متوفرة حسب الكمية المتاحة.</li><li>• يحصل العميل على قسيمة بقيمة تصل إلى 600 ريال سعودي لبرامج تعليمية وترفيهية للطلاب.</li></ul> <ul style="list-style-type: none"><li>● <b>كيفية المشاركة:</b><ul style="list-style-type: none"><li>- <b>يجب على المشارك شراء طابعة Epson EcoTank.</b></li><li>- <b>يجب الدخول على صفحة العرض، تسجيل البيانات، وتحميل الفاتورة.</b></li><li>- <b>سيتم التحقق من الفاتورة خلال 24 ساعة عمل. إذا تم اعتماد الفاتورة، سيتلقى المشارك بريداً إلكترونياً يحتوي على رابط للمطالبة بالنشاط واختيارها من القائمة.</b></li><li>- <b>سيتم إرسال تفاصيل النشاط مع رمز المطالبة والتعليمات الخاصة إلى البريد الإلكتروني المسجل للمشارك.</b></li><li>- <b>يجب استلام المكافأة خلال شهر واحد من استلام البريد الإلكتروني من الجهة المنظمة.</b></li></ul></li><li>● <b>المكافآت:</b><ul style="list-style-type: none"><li>- <b>يمكن استرداد نشاط واحد فقط لكل إيصال شراء، حتى لو تم شراء أكثر من طابعة في نفس العملية.</b></li><li>- <b>المكافآت غير قابلة للاسترداد أو التحويل أو الاستبدال بالنقد.</b></li></ul></li></ul> <ul style="list-style-type: none"><li>• لمعلومات أكثر عن استلام واستخدام الأنشطة يرجى التواصل عبر البريد الإلكتروني <a href="mailto:epsonbacktoschool@tlcrewards.com">epsonbacktoschool@tlcrewards.com</a></li><li>• الحصول على العرض يشير ضمناً إلى موافقة العميل على الإلتزام بهذه الشروط والأحكام الخاصة والتي تحكم هذا العرض فقط. سيستمر تطبيق الشروط والأحكام العامة لاكسترا ما لم تتعارض مع هذه الشروط.</li><li>• تحتفظ اكسترا بالحق في تعليق أو إلغاء أو تعديل أي من هذه الشروط والأحكام في أي وقت قبل أو أثناء فترة العرض.</li><li>• تخضع هذه الشروط والأحكام الخاصة وتعديلاتها من وقت لآخر لقوانين المملكة العربية السعودية وتخضع حصرياً للاختصاص القضائي لمحاكمها.</li></ul>